
Kulturudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 83
I forlængelse af svar på KUU alm. del - spørgsmål 38, hvori rigsarkivaren nu
oplyser, at alle stjålne arkivalier måske ikke er genfundet, kan ministeren da
redegøre for, hvorfor Københavns Politi ikke kontinuerligt har fortsat efter-
forskning og retsforfølgelse af sagen om tyveri fra Rigsarkivet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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